
                 
 

 
 
Vragen actualiteiten half uur Gemeenteraad 23 mei 2024 
 
Ondeugdelijk gebruikt puin bij renovatie Korenmolen 
 

Na jaren wachten is in april 2023 de renovatie van de Korenmolen in Harmelen 
eindelijk gestart. Na werkzaamheden aan de kabels en leidingen was begin 2024 de 
riolering aan de beurt. Hiervoor is de fundering van hoogovenslakken verwijderd en 
de ondergrond diep uitgegraven. Daarop is het graafwerk opgevuld met korrels die 
voorlopig zijn afgedekt met puin. Het gewicht van dat puin is nodig om de korrels 
gedurende twee maanden te laten zetten. 

In het puin bevinden zich tot ergernis bij de bewoners veel scherpe voorwerpen. Zij 
hebben naast glasscherven veel (scherpe) metaaldelen (schroeven, spijkers en zelfs 
een speedboor) uit het puin verwijderd. Door de geconstateerde scherpe voorwerpen 
is een fors aantal bewoners getroffen door lekke banden. Sommige zelfs al meerdere 
keren. 

Daarnaast zijn de bewoners bezorgd voor de verwondingen die de scherpe 
voorwerpen in het puin kunnen veroorzaken bij vooral kinderen. 

Een fors aantal bewoners heeft bij de gemeente de overlast van de scherpe 
voorwerpen in het puin onder de aandacht onder de aandacht gebracht. De snelle 
(waarvoor hulde) reactie van de gemeente op de ingebrachte bezwaren is -
samengevat- “Het materiaal waaruit de puinbaan bestaat is goedgekeurd en 
gecertificeerd. In bouwprojecten/reconstructies wordt de tijdelijke situatie vaker op 
deze manier aangelegd” en “Er is helaas niet veel wat we nu kunnen veranderen aan 
de situatie”. 

Volgens verkregen informatie is het verwijderen van metalen voorwerpen met zware 
magneten onderdeel van de certificeringsprocedure. 
 
Naar aanleiding van de problemen met het puin en de daarbij behorende kosten voor 
de bewoners heeft Inwonersbelangen een aantal vragen: 
1.  Kan de gemeente verklaren, waarom het gebruikte puin niet voldoet aan de ons 

bekende certificeringsvereisten en veel (scherpe) metalen bevat? 
2. De vanaf februari 2024 aangelegde voorlopige puinverharding wordt volgens de 

vigerende planning in de periode juni tot september 2024 vervangen door de 
definitieve bestrating. Kan en wil de gemeente Woerden garant staan voor het 
oplossen van in deze periode onverhoopt optredende overlast van de tijdelijke 
puinlaag inclusief lekke banden?  

3. Wil de gemeente voorkomen dat er onnodige lange juridische procedures gestart 
gaan worden waarvan niemand gelukkig zal worden 
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